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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
                                              PROCES VERBAL 

încheiat în  şedinţa extraordinară a 
Consiliului Judeţean Timiş din data de 

6 noiembrie  2015 
 
 
 

  
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamnelor şi domnilor, 
Ne cerem scuze pentru întârziere însă şedinţa reunită a comisiilor de specialitate a 

durat mai mult decât ne-am aşteptat. Am discutat şi avizat proiectele înscrise pe ordinea de 
zi printre care şi proiectul cu privire la rectificarea bugetului. Toţi cei care au solicitat sume 
de bani au primit. Deci, aşteptarea dumneavoastră nu a fost în zadar.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Dar presa nu a solicitat sume de bani.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, ei nu au cerut dar vor fi incluşi şi ei pe listă când vom discuta de acordarea 

premiilor la sfârşitul anului.  
Înainte de a declara deschisă şedinţa, vă rog să ne ridicăm să ţinem un moment de 

reculegere în memoria victimelor de la Clubul Colectiv.  
Vă mulţumesc! Dumnezeu să-i odihnească în pace pe cei care au murit în acel 

incendiu, iar celor aflaţi în spitale să le dea sănătate şi să se refacă cât mai repede.  
În continuare, declar deschisă şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi 

vă anunţ că sunt prezenţi un număr de 26 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri 
judeţeni în funcţie. Lipsesc: Borha Liviu, Cocean Liviu,  Gaita Oana, Lăzureanu Aurel, 
Marinconi-Marcu Flavia, Pau Radu, Moldovan Paul, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta.   

 
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 438/04.11.2015 şi a fost adusă la 

cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 
La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 

aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei: 
1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului rectificat al  Judetului Timis pe anul 

2015. 
2. Proiect de hotarare privind repartizarea sumelor defalcate din Taxa pe Valoarea 

Adaugata pentru drumurile judetene si comunale pe anul 2015. 
3. Proiect de hotarare privind repartizarea unor sume din Taxa pe Valoarea Adaugata 

pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2015. 
4. Proiect de hotarare privind propunerea de modificare a Hotararii Consiliului Judetean 

Timis nr. 53/2015 privind finantarea unor structuri sportive. 
5. Proiect de hotarare privind aprobarea modificării ,,Agendei principalelor manifestări 

cultural-artistice şi sportive” pentru anul 2015. 
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6. Proiect de hotarare privind  aprobarea acordării unui sprijin financiar unităţilor de cult 
aparţinând cultelor religioase recunoscute în România, din bugetul propriu al 
Judeţului Timiş pe anul 2015.   

7. Proiect de hotarare privind aprobarea unor masuri organizatorice la Societatea 
Aviatia Utilitara Timisoara S.A.. 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii comisiilor de specialitate ale 
     Consiliului Judetean Timis. 
Supun la vot ordinea de zi prezentată.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi  cu 27 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Întrucât astăzi nu trebuie să supunem la vot procesul verbal al şedinţei anterioare, vă 

propun să trecem la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi.  
 
 

Punctul 1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului rectificat al  
Judetului Timis pe anul 2015. 
  

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Proiectul a fost discutat şi avizat favorabil în şedinţa reunită a comisiilor de 
specialitate.  
 Dacă sunt discuţii? 
 
 Doamna consilier judeţean Radu Marina 
 La acest proiect doresc să fac un amendament prin care vă propun să luăm suma de 
66 mii lei de la Capitolul  51.02 Bunuri şi Servicii – Sprijin pentru culte şi să o trecem la 
Capitolul Sănătate. Cred că toată lumea este de acord cu această propunere având în 
vedere că este nevoie să suplimentăm suma alocată pentru sănătate.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Doamna Radu, îmi permit să vă spun că faceţi teatru. Sper să nu vă supăraţi că vă 
spun asta. Nu pot să cred că aţi uitat atât de repede faptul că împreună am discutat, 
analizat şi stabilit sumele. V-am informat că sumele de bani solicitate de Ministerul 
Sănătăţii, respectiv Spitalul Judeţean De Urgenţă Timişoara sunt în valoare de 1.600.000. 
Această sumă a fost aprobată şi acordată în totalitate.  
 Dacă vreţi să faceţi deliciul presei cu astfel de propuneri, deşi mulţi dintre ei au 
plecat, am să dispun să fie chemaţi înapoi, dar nu cred că este cazul. Aţi făcut un 
amendament, cu care personal nu sunt de acord, pe care îl supun la vot. Trebuie să ştiţi că, 
deocamdată, pentru sănătate au fost alocate sume suficiente. Dacă vor mai solicita le vom 
da, dar acum au primit suficient.  
 În continuare, supun la vot amendamentul doamnei Radu Marina.  
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Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 2 voturi “pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Juravle Petru, Radu Marina, 17 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor  Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, , Crăciunescu Gabriela, 
Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, , Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, Popescu Marin, 
Szatmari Ştefan, Zanfir Florian şi 8 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae,  
Costa Cosmin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Lelescu Tiberiu, Păşcuţă Adrian, Stancu 
Traian, Vasile Marian Constantin. 

 
Având în vedere că amendamentul a fost respins, supun la vot proiectul de hotărâre 

aşa cum a fost el prezentat. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Lelescu Tiberiu, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, 
Popescu Marin,  Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 
două abţineri din partea domnului Juravle Petru şi a doamnei Radu Marina.  

 
 
 Punctul 2. Proiect de hotarare privind repartizarea sumelor defalcate din Taxa 
pe Valoarea Adaugata pentru drumurile judetene si comunale pe anul 2015. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Proiectul a fost discutat şi avizat favorabil în şedinţa reunită a comisiilor de 
specialitate.  
 Dacă sunt discuţii? Dacă nu, vă informez că voi face eu un amendament la acest 
proiect. Este vorba despre o înţelegere între primarii comunelor Beba Veche şi Sânandrei. 
Această înţelegere nu modifică cu nimic proiectul de hotărâre.  
 Prin urmare, vă propun să fiţi de acord cu o modificare între ei, respectiv la Capitolul 
Drumuri  Judeţene – suma de la Beba Veche să mearga lă Sânandrei şi  la Criteriul IV  
suma de la Sânandrei să meargă la Beba Veche.  
 Personal am fost de acord cu această modificare pentru că au de plătit o finanţare 
de proiecte şi plata nu se poate face decât pe Criteriul IV.  
 Deci, supun la vot amendamentul prin care propun ca suma de 100 mii lei de la 
Beba Veche să meargă la Sânandrei.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 25 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, Popescu 
Marin,  Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi două 
abţineri din partea domnului Juravle Petru şi a doamnei Radu Marina.  
 Supun la vot proiectul de hotărâre.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, 
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Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
 
 Punctul 3 - Proiect de hotarare privind repartizarea unor sume din Taxa pe 
Valoarea Adaugata pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2015. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Proiectul a fost discutat şi avizat favorabil în şedinţa reunită a comisiilor de 
specialitate. Dacă sunt discuţii? 

 
Doamna consilier judeţean Radu Marina 
Doresc să fac două amendamente. Primul amendament: propun să se ia suma de 

30 mii lei de la Cenad şi să se treacă la poziţia 45 Lenauheim, iar cel de-al doilea 
amendament: propun să se ia suma de 30 mii lei de la Fibis şi să se treacă la Satchinez. 
Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun la vot primul amendament, respectiv cel în care se face propunerea pentru 

Cenad – Lenauheim.  
Consiliul judeţean Timiş a respins amendamentul  cu 2 voturi  „pentru” din partea 

domnului Juravale Petru şi a doamnei Radu Marina, 23 voturi „împotrivă din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, , Demea Dorel, Dobra 
Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca,  Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, Popescu Marin, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi două abţineri din partea domnilor 
Daviţoiu Ioan şi Stancu Traian.  

 
 Supun la vot cel de-al doilea amendament, respectiv cel în care se face propunerea 
pentru Fibiş – Satchinez.  

Consiliul judeţean Timiş a respins amendamentul  cu 2 voturi  „pentru” din partea 
domnului Juravale Petru şi a doamnei Radu Marina, 22 voturi „împotrivă din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, , Dobra Călin, Filip 
Stancu,  Gavrilită Bianca,  Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, Popescu Marin, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi două abţineri din partea domnilor Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel şi Stancu Traian.  

 
În continuare, supun la vot amendamentul discutat la proiectul anterior şi sper să fiţi 

de acord cu trecerea sumei de la Sânandrei la Beba Veche pentru echilibrare pe Criteriul 
IV.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 26 voturi „pentru”  din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
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Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian şi o abţinere din partea doamnei Radu Marina.  

Prin urmare,  supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 26 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian şi o abţinere din partea doamnei Radu Marina.  

 
 
Punctul 4 - Proiect de hotarare privind propunerea de modificare a Hotararii 

Consiliului Judetean Timis nr. 53/2015 privind finantarea unor structuri sportive. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Proiectul a fost discutat şi avizat favorabil în şedinţa reunită a comisiilor de 
specialitate.  Dacă sunt discuţii? 

 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Domnule preşedinte, vă rog să dispuneţi să se consemneze în procesul verbal faptul 

că nu voi vota la acest punct înscris pe ordinea de zi.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
De acord. Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 26 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian.  

 
 

Punctul 5 - Proiect de hotarare privind aprobarea modificării ,,Agendei 
principalelor manifestări cultural-artistice şi sportive” pentru anul 2015. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Proiectul a fost discutat şi avizat favorabil în şedinţa reunită a comisiilor de 
specialitate.  Dacă sunt discuţii? 
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 Domnule preşedinte avem 100 mii lei în plus prin rectificarea bugetară şi 100 mii lei 
rezervă din acţiuni care nu s-au consumat. Prin urmare, propun ca suma de 200 mii lei să 
fie repartizată astfel:  
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- 50 mii lei pentru Aniversarea celor 26 ani de la Revoluţie  
- 50 mii lei pentru premiile PRO SPORT; 
- 50 mii lei pentru premiile PRO IUVENTUTE; 
- 10 mii lei pentru manifestări Consiliul Judeţean Timiş  
- 20 mii lei pentru premiile PRO CULTURA; 
- 20 mii lei pentru Alaiul Colindătorilor.  
-  

Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Domnule preşedinte, parcă am simţit ceva şi iată că presimţirile mele s-au adeverit.  

Avem un plus de 200 mii lei.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Nu. Acum discutăm de 100 mii lei. Ceilalţi 100 mii lei sunt pentru acţiunile care au 
fost deja aprobate. Asta nu înseamnă că, de exemplu, pentru aniversarea celor 26 de ani 
de la Revoluţie nu mai putem suplimenta suma acordată cu 50 mii lei aşa cum a propus 
domnul Negoiţă.  
 
 Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
 Da, dar aceşti bani îi putem aloca spre un obiectiv important despre care nimeni nu 
poate să-mi reproşeze că am făcut această propunere. Este o biserică importantă. Este 
adevărat că sunt 18 000 de biserici în ţară, dar Biserica Martirilor are o importanţă aparte şi 
nu dispune de sumele necesare pentru finalizare lucrărilor. E nevoie să finalizăm această 
biserică pentru a arăta recunoştinţa noastră celor care au fost ucişi în Decembrie 1989.  
Trebuie ca toată clasa politică şi toţi cei care facem aici administraţie să găsim soluţii, să 
găsim sprijin financiar pentru finalizarea lucrărilor la Biserica Martirilor. Nu mai vrem ca 
această biserică să fie mereu o sursă de dispute, de discuţii interminabile în plen şi nu mai 
vreau să dăm câţiva bănuţi doar în perioada când comemorăm martirii şi eroii Revoluţiei.  
 Domnul Negoiţă a spus că există această sumă. Există 200 mii lei care pot merge 
către Biserica Martirilor. Sunt convins că dumneavoastră domnule preşedinte aveţi puterea 
şi tăria să convingeţi Prea Sfinţitul Mitropolit al Banatului să aloce aceşti bani cu dedicaţie 
directă pentru finalizarea lucrărilor.  
 Prin urmare, acesta este amendamentul prin care propun ca suma de 200 mii lei să 
fie repartizată pentru finalizarea lucrărilor la Biserica Martirilor.  
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 Domnule preşedinte, cu permisiunea dumneavoastră aş dori să intervin pentru că 
vreau să vă spun că suma de 200 mii lei nu se poate da orice am face pentru că 100 mii lei 
sunt deja bugetaţi pe  Agenda Culturală.  Deci, dacă este să vorbim atunci nu vorbim decât 
de 100 mii lei.  
 Pe de altă parte, sunt de acord cu domnul Juravle. Este o biserică foarte importantă 
doar că e nevoie de o analiză mult mai complexă. Am suplimentat cu 50 mii lei suma la 
Premiile Pro Iuventute pentru că avem olimpici şi toţi de aici aţi fost de acord  şi am promis 
domnului Marin Popescu să-i premiem pe cei care anul acesta au luat 10 la bacalaureat.  
La Pro Cultura am propus suplimentarea pentru că este vorba de oamenii de cultură cu 
rezultate deosebite. Pentru Alaiul Colindătorilor am propus să mărim suma pentru că este 
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vorba de copilaşi care vin din judeţ în colindat. Spuneţi dumneavoastră de unde să tăiem. 
La ce să renunţăm? Probabil vă gândiţi să tăiem de la Revoluţionari şi eu personal nu sunt 
de acord. Am vrut să justific că suma a fost analizată de colegii din comisie şi au fost 
suplimentate doar sumele pentru acţiuni deosebite.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Sunteţi de acord domnule Juravle să luăm de la revoluţionari şi să dăm la biserică? 
 
 Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
 Da şi sunt convins că nu va plânge nici un revoluţionar. Revoluţionarii sunt una, iar 
martirii sunt altceva.  
 
 Domnul consilier judeţean Păşcuţă Adrian 
 Noi am discutat în cadrul grupului PNL şi apreciem perseverenţa colegului nostru. 
Suntem convinşi că trebuie finalizate lucrările la Biserica Martirilor, iar noi toţi ne dorim ca 
acest lucru să se întâmple cât mai repede.  
 Avem pe ordinea de zi un proiect prin care alocăm sume de bani cultelor religioase 
unde voi avea o intervenţie, însă acum vreau să scot în evidenţă faptul că îmi doresc să 
evităm această tentaţie, respectiv să luăm de la biserici să dăm la sănătate, să luăm de la 
cultură să dăm la biserici, ş.a.m.d. pentru că într-o societate normală fiecare instituţie îşi are 
rolul şi importanţa ei. Nu cred că putem renunţa total la biserică şi la credinţă aşa cum nu 
putem renunţa total nici la sănătate şi nici la cultură.  
 Avem un proiect pe ordinea de zi unde alocăm bani cultelor, acesta este un proiect 
în care alocăm bani pentru activităţi cultural – sportive. În comisie şi în şedinţele de plen 
anterioare am discutat că s-a ajuns la un consens pe principalele acţiuni pe care dorim să 
le finanţăm. Categoric că lucrurile pot fi în permanent îmbunătăţite şi aşa cum vă spuneam 
haideţi să nu mutăm banii dintr-o parte în alta şi să nu renunţăm la decizia luată anterior.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Rog colegii de la departamentul tehnic să afişeze din nou situaţia votului de la 
amendamentul primului proiect. Este vorba de amendamentul prin care doamna Radu 
Marina propunea trecerea unei sume de la culte la sănătate. Atunci dumneavoastră 
domnule Juravle v-aţi abţinut nu văd de ce nu sunteţi şi acum constant.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Eu sunt foarte constant. Atunci era vorba de o sumă de bani care s-a propus a fi 

luată de la culte şi dată la sănătate. Prefer ca suma de  bani identificată acum, despre care 
ne-a vorbit domnul Negoiţă, să fie dată, nu la culte ci la Biserica Martirilor.   

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, în aceste condiţii, vă promit că voi face tot ce îmi stă în putinţă  ca în întâlnirea 

pe care o voi avea cu cei doi preoţi de la Biserica Martirilor şi cu Prea Sfiinţia Sa Mitropolitul 
Banatului pentru a putea aloca 140 mii lei pentru Biserica Martirilor şi nu 50 mii lei pe care îi 
propune domnul Juravle.  Personal nu sunt de acord cu modificarea sumelor aşa cum a 
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propus domnul Juravle şi sper că nici dumneavoastră nu veţi fi de acord cu acest 
amendament.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru  
Nu am solicitat suma de 50 mii lei.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
V-am spus că mă voi strădui, ca în funcţie de necesităţi, să meargă către Biserica 

Martirilor nu 50 mii lei ci până la 140 mii lei din suma alocată cultului ortodox.  
Supun la vot amendamentul domnului Juravle Petru prin care domnia sa propune să 

luăm banii de la Cultură şi să-i dăm la Culte pentru Biserica Martirilor.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 3 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Juravle Petru, Martinescu Marius, Radu Marina, 23 voturi „împotrivă” 
din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, Popescu Marin,  
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului 
Stancu Traian.  

Supun la vot amendamentul domnului Adrian Negoiţă prin care propune 
redistribuirea sumei de 200 mii lei conform deciziei Comisiei de cultură. Suma de 200 mii lei 
reprezintă 100 mii lei din ceea ce aprobăm astăzi suplimentar  şi 100 mii lei din economii.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul domnului Adrian Negoiţă  cu 25  
voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Lelescu Tiberiu, 
Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian, un vot „împotrivă” din partea domnului Martinescu Marius şi o abţinere din partea 
domnului Juravle Petru.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 2 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Lelescu Tiberiu, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Juravle Petru.  

 
 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotarare privind  aprobarea acordării unui sprijin 

financiar unităţilor de cult aparţinând cultelor religioase recunoscute în România, din 
bugetul propriu al Judeţului Timiş pe anul 2015.   
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost discutat şi avizat favorabil în şedinţa reunită a comisiilor de 

specialitate.  Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu 

 Domnule preşedinte aduc din nou în atenţia dumneavoastră propunerea de a găsi o 
formulare concretă astfel încât banii alocaţi să ajungă direct la Biserica Ortodoxă Sârbă de 
la Deta pentru că am mai avut situaţii în care am dat bani pentru biserici cu dedicaţie clară.  
Nu vreau să reproşez că la Mânăstirea de la Dobreşti s-au dat bani. E foarte bine că am 
făcut acest lucru pentru că am reuşit să terminăm lucrările, dar nu înţeleg de ce nu putem 
spune şi acum să meargă banii cu prioritate către Biserica Ortodoxă Sârbă care nu are 
acoperiş şi se deteriorează.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Domnule Lelescu, vă spun şi dumneavoastră aşa cum am spus şi domnului Juravle, 

că, în principiu, voi milita împreună cu toţi colegii să avem o discuţie cu conducerea Cultului 
Ortodox Sârb adresându-i rugămintea de a aloca sume de bani şi pentru biserica din Deta. 
Aceasta este promisiunea pe care o pot face. Nu vă pot promite însă că banii vor merge la 
biserica din Deta dacă cei din conducerea Cultului Ortodox nu sunt de acord.  

Vă informez că niciodată nu am dat bani pentru biserici. Banii s-au dat pe culte 
religioase, iar aceste culte au dat banii bisericilor care au avut nevoie. Aşa s-a întâmplat şi 
cu Mânăstirea de la Dobreşti. Noi am dat bani cultului respectiv, iar acesta a dat banii 
Mânastirii de la Dobreşti.  

Cu riscul de a mă repeta, vă promit şi de această dată  că voi insista cu rugăminţi pe 
lângă conducerea Cultului Ortodox Sârb pentru ca acesta să dea bani şi bisericii de la 
Deta.  

Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Vreau doar să se specifice că este o recomandare pentru ca aceşti bani să fie daţi 

bisericii din Deta. Vă propun să trecem ca amendament această propunere, respectiv să fie 
trecut că facem recomandare şi nu cred că este un exces de voinţă din partea noastră şi 
nimeni nu ne poate reproşa că avem acolo anumite interese.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu vreau să ne implicăm direct în viaţa cultelor pentru că ele ştiu cel mai bine care 

sunt priorităţile, ei ştiu ce biserici au cea mai mare nevoie de sprijin financiar.  
V-am mai spus că nu mi se pare corect să intervenim direct în viaţa cultelor. Mi se 

pare normal să-i lăsăm pe ei să decidă cui dau banii.  
Am promis că voi vorbi din nou cu ei. Poate au scăpat din vedere biserica de la Deta. 

Nu promit că voi reuşi să-i conving dar vă promit că vorbesc. Nu putem noi să le impunem 
dirijarea sumelor într-o parte sau alta. Ar fi prea mult pentru noi. Ne-am implica prea mult si 
nu cred că e corect să facem asta.  

Sper să fiţi de acord cu proiectul de hotărâre în forma prezentată şi vă promit că voi 
discuta pentru alocarea unor sume mai mari, în funcţie de necesităţi, atât la Biserica 
Martirilor cât şi la Biserica Ortodoxă Sârbă din Deta 
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Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte eu propun să apară cuvântul „recomandare”.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Domnule preşedinte, cred că această recomandare rămâne consemnată în 

stenogramă şi rugămintea noastră către reprezentanţii cultelor religioase este să fie luată în 
considerare propunerea noastră. Totodată, îmi exprim, din nou solicitarea, ca la viitoarele 
întâlniri cu conducerile cultelor religioase să fim invitaţi toţi cei care reprezentăm cetăţenii 
judeţului Timiş. Putem să participăm şi noi la şedinţele de lucru.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Sunt de acord cu solicitarea dumneavoastră şi nu am nimic împotrivă. Puteţi să 

participaţi la şedinţele de lucru dar poate fi şi un dineu. Noi suntem 37, reprezentanţii 
cultelor sunt 9 – aşa că ne putem permite să fim gazde bune pentru aceştia din urmă.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Păşcuţă 
Am precizat că voi face o intervenţie la acest punct şi dorinţa mea este ca la finalul 

anului să primim în scris din partea tuturor cultelor pe care le-am finanţat în acest an, o 
informaţie în care să ne precizeze modul în care au distribuit sumele primite.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Această situaţie o avem şi îl rog pe domnul Marcu Marcel să o pună la dispoziţia 

tuturor consilierilor judeţeni în următoarea şedinţă. Trebuie să ştiţi că, deşi aprobăm banii 
pentru culte noi nu le dăm acestora banii decât pe baza documentelor justificative, cu 
deconturile pentru bisericile propuse de ei în anexă pentru decontarea lucrărilor. Doar în 
baza devizelor, deconturilor şi tuturor actelor justificative facem decontarea banilor.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Păşcuţă 
Am înţeles. Totodată, pe lângă această solicitare, aş vrea să mai fac o solicitare, ca 

urmare a intervenţiilor domnului Mihăiţă Bojin în şedinţele anterioare, şi anume este 
important să vedem şi modul în care bisericile se implică în societate. Doresc ca fiecare cult 
să ne prezinte o listă cu cele mai reprezentative acţiuni pe care le-au organizat bisericile 
respective la o grădiniţă, la o şcoală etc. Nu trebuie să uităm că bisericile sunt pentru 
oameni şi încercăm atât cât putem să răspundem la dorinţele zecilor de mii de oameni care 
au ieşit în stradă şi care, printre altele, cer o mai mare transparenţă şi o mai mare implicare 
din partea bisericilor şi nu doar din partea politicienilor.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Observaţia dumneavoastră este corectă însă nu putem să facem decât o rugăminte 
în acest sens. O să-i rugăm, ca în calitate de consilieri judeţeni, să ne informeze şi pe noi 
cu privire la implicarea lor în societate. Consiliul judeţean nu a finanţat nici un fel de acţiune 
culturală organizată de biserici.  
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Domnul consilier judeţean Adrian Păşcuţă 
Nu am finanţat acţiuni culturale organizate de biserici dar, atâta timp cât alocăm 

sprijin financiar cultelor religioase, cred că e corect şi decent să fim informaţi, nu doar ce 
fac cu banii ci şi care este  implicarea lor în societate.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Este a treia rundă de finanţare a cultelor în acest an. Cred că este necesar să ni se 

prezinte o situaţie a cheltuirii banilor alocaţi.  Pentru acest lucru este necesar să facem o 
solicitare în scris.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
V-am spus că această situaţie există la Direcţia Buget – Finanţe, Serviciul 

Contabilitate şi am să-i rog pe colegi să vi-o prezinte în şedinţa următoare. Există o situaţie 
pentru sumele care au fost achitate până în prezent. Veţi primi o informare exactă cu 
sumele pe fiecare cult religios şi pe fiecare biserică în parte.  Informarea va fi transmisă 
tuturor în scris aşa cum a solicitat domnul Juravle. 

 
Domnul consilier judeţean Bojin Mihăiţă 
Domnule preşedinte aş vrea să fac o precizare, şi anume bisericile poartă un nume 

dar nu aparţin numelui pe care îl poartă. Ele aparţin unui cult religios şi consider că este 
destul de greu pentru noi să intervenim în decizia instituţiilor religioase respective. Este ca 
şi cum, domnul Maxim ne-a prezentat în şedinţa reunită a comisiilor de specialitate un 
lucru, iar noi, ca şi politic, am interveni şi i-am spune să intervină pe axa respectivă, la firma 
respectivă. Acest lucru nu este normal.  

Vorbim foarte mult despre Biserica Martirilor. Sunt onorat de ea şi îmi doresc să se 
finalizeze cât mai repede. Noi împărţim bani după procent şi cred că este datoria 
credincioşilor să-şi construiască bisericile locale. Ajutăm puţin şi suntem parteneri cu ei 
arătându-le că simţim pentru ei, dar de atâta timp, în procent de 90%, dacă fiecare dintre 
noi ar da 10 lei,  ar fi în judeţul Timiş 5 milioane de lei pe an şi s-ar putea construi mult cu 
aceşti bani. Cred că este datoria fiecăruia dintre noi să ne unim toţi, iar dacă este o biserică 
ecumenică să adunăm toate cultele. Acolo este destul de greu, spunem că poate veni 
oricine să se închine şi chiar se poate face acest lucru, dar slujbele care vor fi oficiate de 
cineva nu îmi pot cere mie, care deja aparţin unui cult, să renunţ la cultul meu pentru 
biserica respectivă.  

Prin urmare, felul în care noi suntem parteneri este unul lăudabil  şi felicitări pentru 
acest lucru, dar să intervenim să le impunem lor anumite lucruri nu ar fi corect din partea 
noastră.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am decis încă de la începutul mandatului că nu ne implicăm şi nici nu le impunem 

noi locaţiile care vor fi finanţate. Am promis că voi discuta cu reprezentanţii cultelor pentru 
Biserica Martirilor şi pentru Biserica Ortodoxă Sârbă de la Deta. Va fi o rugăminte pentru ei 
nu le voi impune eu cui să dea banii. Ei decid unde au obligaţii mai mari, unde sunt 
necesităţi mai mari şi trebuie să-i lăsăm să facă acest lucru.  

În continuare, supun la vot proiectul de hotărâre cu menţiunea că eu nu voi vota.  
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Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 22 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, Popescu Marin, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, un vot împotrivă din partea 
doamnei Radu Marina şi o abţinere din partea domnului Juravle Petru. Domnul  preşedinte 
Titu Bojin nu a votat.  

 
 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotarare privind aprobarea unor masuri 

organizatorice la Societatea Aviatia Utilitara Timisoara S.A. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost discutat şi avizat favorabil în şedinţa reunită a comisiilor de 

specialitate. În comisiile reunite s-a făcut un amendament. Rog pe domnul consilier 
judeţean Marian Vasile să dea citire amendamentului pentru a-l putea supune la vot.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Stimaţi colegi, în urma celor discutate în cadrul şedinţei reunite a comisiilor de 

specialitate propun anularea articolului 1 din proiectul de hotărâre pentru că nu este 
oportun şi comportă mai multe discuţii, iar articolul 3 să fie completat astfel: „cu ducerea la 
îndeplinire a prezentei hotărâri se încredinţează directorul general, cu susţinerea Consiliului 
de Administraţie actual. Procedurile vor fi îndeplinite conform legii  cu celeritate.  

 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Dacă am înţeles bine, propunerea dumneavoastră este, la articolul 1 – se aprobă 

demararea cu celeritate a procedurilor prevăzute de lege.  Articolul 1 iniţial l-am eliminat.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Articolul 2 devine articolul 1.  
 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Articolul 2 – noua formulare va fi: „cu ducerea la îndeplinire a prezentei hotărâri se 

încredinţează directorul general, cu susţinerea Consiliului de Administraţie actual.”  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun la vot amendamentul pe care l-am convenit de comun acord în şedinţa 

reunită a comisiilor de specialitate la propunerea domnului Marian Vasile  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 24 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, Popescu Marin, Stancu 
Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi două abţineri din partea 
domnului Juravle Petru şi a doamnei Radu Marina.  
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Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, Popescu Marin, 
Radu Marina, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi o 
abţinere din partea domnului Juravle Petru.  

 
 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotarare privind aprobarea modificării comisiilor de 

specialitate ale Consiliului  Judetean Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost discutat şi avizat favorabil în şedinţa reunită a comisiilor de 

specialitate. 
Sper că sunteţi de acord ca domnul Filip Stancu să meargă la Comisia economică în 

locul domnului Stanciu Pompiliu, domnul Balint Petrescu să meargă la Comisia de 
agricultură în locul domnului Bojin Mihăiţă care a fost de acord să meargă la Comisia de 
urbanism.  

Supun la vot această propunere şi implicit proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 26 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Filip Stancu,  Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Petrescu Balint,  Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian.  

 
Vă informez că Punctul „ÎNTREBARI – INTERPELĂRI” nu a fost inclus pe ordinea de 

zi, întrucât potrivit art. 105 din Regulamentul de organizare şi funcţionare al Consiliului 
Judeţean Timiş, se pot adresa întrebări şi interpelări doar în şedinţele ordinare. 

Dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Timiş. 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,     SECRETAR  AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 
              Titu  BOJIN                                     Ioan Dănuţ  Ardelean 
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